
   
 

Warszawa, 12.03.2023 r. 
 
 
 
 

          Szanowny Pan 
          Waldemar Budka 
          Minister Rozwoju i Technologii 

 

 

List otwarty do Ministra Rozwoju i Technologii w sprawie egzaminu na 
uprawnienia zawodowe w dziedzinie geodezji i kartografii. 

Szanowny Pan, 

 w związku z powtarzającymi się pytaniami na egzaminach na uprawnienia zawodowe 

zwracamy się z prośbą o zwrócenie szczególnej uwagi na przeprowadzane egzaminy na uprawnienia 

zawodowe w dziedzinie geodezji i kartografii. 

            W sesji 15-18 luty 2023 r., zdawalność wyniosła 76%, zdało aż 57 geodetów. Jest to jedna 

z największych zdawalności jaka miała miejsce na egzaminach na uprawnienia geodezyjne. Dlatego 

też pochyliłem się nad tą zdawalnością. Skąd taki duży wynik i jak to jest możliwe (załącznik nr 1). 

Dodam, iż osoby zdobywający uprawnienia powinny być ekspertami z wieloletnią praktyką i wiedzą. 

A tutaj wystarczy nauczyć się pytań.  

           Bardzo niepokojące jest to iż, łatwość zdania tak poważnych i odpowiedzialnych uprawnień 

geodezyjnych jest bardzo prosta i wymaga od kandydata jedynie nauczenia się opracowanych pytań 

testowych, opisowych i ustnych z strony https://uprawnienia-geodezyjne.pl. 

            

            Odpowiedź na niniejszy list prosimy zamieścić na portalu Głównego Urzędu Geodezji 

i Kartografii. 

 

Z wyrazem szacunku 

Stowarzyszenie geodetów 

 

 

 

 



   
 

Załącznik 1 

 

 

 

 

 

 

 


